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Z Á P I S N I C A  

z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke, 
konaného dňa 13.12.2023 v zasadačke Obecného úradu v Gemerskej Hôrke 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď. príloha) 

Starosta obce:  Gejza Milko  

Poslanci : PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, 
Róbert Vajda  

Neprítomní:  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván  

Ďalší prítomní: Angela Lenkeiová 

Zapisovateľka: Ing. Eleonóra Iván 

Hostia:  Ján Hlavcsek 

Návrh programu : 

1. Otvorenie zasadnutia 
a) Určenie zapisovateľa 
b) Určenie overovateľov zápisnice 
c) Schválenie programu zasadnutia 

2. VZN č. 3/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady – vyhodnotenie pripomienok a schválenie VZN 

3. Návrh VZN č. 4/2023 o určení miesta a času zápisu na plnenie povinnej školskej dochádzky 
a stanovení školských obvodov pre základné školy a materskú školu v obci Gemerská Hôrka – 
prerokovanie a schválenie návrhu 

4. Určenie platu starostu obce od 1.1.2024 

5. Zásady hospodárenia s majetkom obce Gemerská Hôrka – prerokovanie a schválenie 
vnútorného predpisu VP-1/2023 

6. Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa protispoločenskej 
činnosti – prerokovanie a schválenie vnútorného predpisu VP-2/2023 

7. PHSR obce 2016-2020 s výhľadom do roku 2023 – predĺženie platnosti 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2024 

9. Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

10. Záver 

 

K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril starosta obce Gejza Milko, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 

skonštatoval, že počet prítomných poslancov OZ je 4 a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 
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K bodu a) Určenie zapisovateľa 

Starosta určil za zapisovateľa zápisnice pani Ing. Eleonóru Iván, zamestnankyňu Obecného úradu. 

Pani Ing. Eleonóra Iván poznamenáva, že zasadnutie bude nahrávané diktafónom, pre účely spísania 

zápisnice. 

K bodu b) Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce za overovateľov zápisnice navrhol Ing. Petra Gubalu a Gejzu Milka. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  4               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko,  
Marek Szabó Dózsa 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  3  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Róbert Vajda 
 

OZ za overovateľov zápisnice určilo Ing. Petra Gubalu a Gejzu Milka. 

K bodu c) Schválenie programu zasadnutia 

Pán starosta predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol poslancom rozposlaný v pozvánke na 

zasadnutie OZ a bol taktiež zverejnený na úradnej tabuli obce , ako aj na webovom sídle obce 3 dni 

pred zasadnutím OZ. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus navrhuje pridať ďalší bod: Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva 

v Gemerskej Hôrke na rok 2024 – schválenie plánu 

Upravený návrh programu: 

1. Otvorenie zasadnutia 
a) Určenie zapisovateľa 
b) Určenie overovateľov zápisnice 
c) Schválenie programu zasadnutia 

2. Návrh VZN č. 4/2023 o určení miesta a času zápisu na plnenie povinnej školskej dochádzky 
a stanovení školských obvodov pre základné školy a materskú školu v obci Gemerská Hôrka – 
prerokovanie a schválenie návrhu 

3. VZN č. 3/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady – vyhodnotenie pripomienok a schválenie VZN 

4. Určenie platu starostu obce od 1.1.2024 
5. Zásady hospodárenia s majetkom obce Gemerská Hôrka – prerokovanie a schválenie 

vnútorného predpisu VP-1/2023 
6. Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa protispoločenskej 

činnosti – prerokovanie a schválenie vnútorného predpisu VP-2/2023 
7. PHSR obce 2016-2020 s výhľadom do roku 2023 – predĺženie platnosti 
8. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2024 
9. Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke na rok 2024 – schválenie plánu 
10. Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 
11. Záver 
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Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne pripomienky, starosta dal o návrhu programu 

zasadnutia hlasovať. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  4               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko,  
Marek Szabó Dózsa 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  3  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Róbert Vajda 

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že program rokovania OZ bol schválený. 
 

K bodu 2: Návrh VZN č. 4/2023 o určení miesta a času zápisu na plnenie povinnej školskej 
dochádzky a stanovení školských obvodov pre základné školy a materskú školu v obci Gemerská 
Hôrka – prerokovanie a schválenie návrhu 

Pán starosta predniesol návrh VZN č. 4/2023, ktorý bol poslancom rozposlaný s pozvánkou na 
zasadnutie OZ. 

Pán Marek Szabó Dózsa žiada o vysvetlenie nasledovného VZN. Pán PhDr. Alexander Ambrus 
vysvetľuje, že Okresná prokuratúra v rámci kontroly žiadala o predloženie vyššie spomínaného VZN, 
ale obec ju nemala platnú. Ďalej dodáva, že podľa zákona od 1. novembra musí každá obec určiť 
splnenie povinnej školskej dochádzky a stanovení školských obvodov pre základné školy a materskú 
školu. Tento návrh musí byť vyvesený po dobu 15 dní. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie pripomienky pán starosta dáva hlasovať za 
uznesenia v nasledovnom znení: 

- schvaľuje úpravy a zmeny vykonané v pracovnej verzii predmetného návrhu VZN, vrátane 
zmeny číslovania z VZN č. 4/2023 na VZN č. 1/2024. 

- schvaľuje návrh VZN č. 1/2024 o určení miesta a času zápisu na plnenie povinnej školskej 
dochádzky a stanovení školských obvodov pre základné školy a materskú školu v obci 
Gemerská Hôrka 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  4               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko,  
Marek Szabó Dózsa 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  3  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Róbert Vajda 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené vo vyššie spomínanom zmysle. 

K bodu 3: VZN č. 3/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady – vyhodnotenie pripomienok a schválenie VZN 

Pán starosta informuje poslancov OZ, že VZN č. 3/2023 bolo vyvesené po dobu 15 dní v rámci, 
ktorého neboli podané žiadne pripomienky. 

Pán starosta oboznamuje poslancov, že v rámci rokovacej schôdze s MASKRAS bola pozvaná aj 
spoločnosť Fura, ktorej sa pýtal, že dokedy sa dá predpokladať zdražovanie. Podľa vyjadrenia 
zástupcu spoločnosti Fura so zdražovaním obec bude musieť počítať aj v budúcnosti. 

Príchod Róberta Vajdu o 16:21 hod. Počet prítomných poslancov je 5. 

Pán Róbert Vajda naďalej sa zastáva svojho názoru, že obec by sa mala zamerať skôr na to ako ušetriť 
a nezvyšovať dane za TKO. 
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Nakoľko poslanci nemali žiadne otázky pán starosta dáva hlasovať o schválení VZN č.3/2023 
o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

 
Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  3               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
Proti:  1  Róbert Vajda 
Zdržal sa:  1 Marek Szabó Dózsa 
Neprítomní:  2  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván 

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že VZN č. 3/2023 bolo schválené. 

 

K bodu 4: Určenie platu starostu obce od 1.1.2024 

 

Pán PhDr. Alexander Ambrus pripomína poslancom, že na ustanovujúcom zasadnutí OZ pred rokom 
dal návrh na zvýšenie platu starostu o 30%. Vtedy OZ návrh neschválilo z dôvodu, že novozvolený 
starosta vtedy ešte nepreukál žiadne výsledky. Vysvetľuje, že OZ môže zvýšiť plat starostu až o 60%. 
Pán Ing. Peter Gubala súhlasí s názorom pána PhDr. Alexandra Ambrusa a hovorí, že po roku by sa 
patrilo zvýšiť základný plat. 

Podľa Róberta Vajdu a Mareka Szabú Dózsu bývalému starostovi bol plat, podľa ich informácií, 
zvýšený po 4 rokoch. Podľa názoru Jána Hlavcseka z radu obecenstva OZ by nemalo prihliadať na plat 
bývalého starostu, odmeňovanie vždy treba stanoviť na základe jeho predložených výsledkov a 
výkonu. Pán Ing. Peter Gubala súhlasí s názorom pána Jána Hlavcseka, avšak dodáva, že pre starostu 
môže byť demotivujúce neuznanie odmeny, ktorú bývalý starosta poberal počas 8 rokov. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o zvýšení základného platu 
starostu o 30 % od 1.1.2024. 

 
Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  3               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
Proti:  0   
Zdržal sa:  2 Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 
Neprítomní:  2  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené vo vyššie spomínanom zmysle.  

 

K bodu 5: Zásady hospodárenia s majetkom obce Gemerská Hôrka – prerokovanie a schválenie 
vnútorného predpisu VP-1/2023 

Keďže pani hlavná kontrolórka nie je prítomná na zasadnutí, aby objasnila predmetné Zásady, OZ 
presúva tento bod na ďalšie zasadnutie OZ. Pán starosta dáva o tom hlasovať. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  5               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
          Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:  0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 6: Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa protispoločenskej 
činnosti – prerokovanie a schválenie vnútorného predpisu VP-2/2023 

Pán starosta predložil dokument Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich 
sa protispoločenskej činnosti, ktorý bol poslancom rozposlaný s pozvánkou na zasadnutie OZ. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus dodáva, že dokument vypracovala pani hlavná kontrolórka a upravuje 
postup obce pri vybavovaní oznámení o protispoločenskej činnosti. Zodpovedná osoba za 
preverovanie oznámených  skutočnosti je hlavný kontrolór obce, pričom sa musí dodržiavať 
anonymita oznamovateľa. 
Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta vyzýva poslancov k hlasovaniu za schválenie 
Zásad podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa protispoločenskej činnosti. 

 
Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  5               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
          Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:  0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 
 

K bodu 7: PHSR obce 2016-2020 s výhľadom do roku 2023 – predĺženie platnosti 

Pán starosta informuje poslancov OZ, že strategickému dokumentu PHSR s výhľadom do roku 2023 sa 
skončila platnosť. Aby bol naďalej platný je potrebné, aby sa OZ uznieslo o schválení predĺženia 
strategického dokumentu PHSR s výhľadom do roku 2023, a to do doby vypracovania nového PRO 
s výhľadom do roku 2030. Ďalej dodáva, že za vypracovanie nového dokumentu PHSR poveril firmu 
sídliacu neďaleko  Popradu. Vypracovanie by malo trvať cca. 2 mesiace. Podľa PhDr. Alexandra 
Ambrusa tento dokument PHSR je potrebný pri zapájaní sa do projektov. 

Nakoľko poslanci nemali žiadne otázky pán starosta vyzýva poslancov k hlasovaniu v nasledovnom 
znení: 

- schvaľuje predĺženie platnosti strategického dokumentu „Program hospodárskeho rozvoja 
a sociálneho rozvoja, programové obdobie 2016–2020 s výhľadom do roku 2023“, 
schváleného OZ dňa 14.04.2016 uznesením č. 4/II/14042016, a to do schválenia nového 
Programu rozvoja obce. 

- Poveruje starostu obce zabezpečiť vypracovanie nového Programu rozvoja obce (PRO) na 
programové obdobie 2024–2027, s výhľadom do roku 2030 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  5               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
          Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     
Proti:  0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván 

Starosta skonštatoval, že uznesenia boli schválené vo vyššie spomínanom zmysle. 

 

K bodu 8: Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2024 

Pán starosta predniesol návrh plánu kontrolnej činnosti, ktorý bol poslancom rozposlaný s pozvánkou 
na zasadnutie OZ. 
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Pán PhDr. Alexander Ambrus vytýka pani hlavnej kontrolórke, že tento návrh je všeobecný. 

Vysvetľuje, že návrh nie je zameraný na kontrolu konkrétnych vecí. Taktiež vyjadruje svoju 

nespokojnosť s doterajšou činnosťou pani kontrolórky. Podľa jeho slov jej prístup nie je 

profesionálny.  

Podľa názoru Róberta Vajdu on vie porovnať len činnosť bývalého kontrolóra a činnosť terajšieho 

kontrolóra a rozdiel je značne viditeľný. Dodáva, že súčasný kontrolór sa zúčastňuje zasadnutí 

obecného zastupiteľstva a taktiež vie zodpovedať na otázky. Podľa PhDr. Alexandra Ambrusa bývalý 

hlavný kontrolór aspoň poznal zákony. 

Pán Marek Szabó Dózsu hovorí, že OZ môže požiadať hlavnú kontrolórku aj kontroly mimo plánu 

kontrolnej činnosti a táto skutočnosť je obsiahnutá aj v jej návrhu. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o schválení návrhu plánu kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra obce na I.polrok 2024. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  5               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
          Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:  0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 
K bodu 9: Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke na rok 2024. – schválenie 

plánu 

Pán PhDr. Alexander Ambrus informuje OZ, že pripravil plán zasadnutí OZ na rok 2024.  

Keďže poslanci nemali k tomu žiadne dotazy, pán starosta dáva hlasovať o schválení plánu zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke na rok 2024.  

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  5               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
          Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:  0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 
 

K bodu 10: Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

Návrh vyraďovacej a likvidačnej komisie 

Pani Angela Lenkeiová informuje poslancov OZ, že likvidačná komisia vykonala kontrolu 
nepotrebného hnuteľného majetku z dôvodu poškodenia, nefunkčnosti alebo opotrebovania podľa 
zoznamov vypracovaných jednotlivými inventarizačnými komisiami. Spolu na vyradenie je majetok 
v obstarávacej cene 75 287,95 Eur. Spísala sa aj zápisnica, ktorej súčasťou je aj zoznam, v ktorom je 
opísané akým spôsobom došlo k likvidácii. Je potrebné aby OZ schválilo návrh likvidačnej komisie na 
vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného hnuteľného majetku. 

Slova sa ujíma pán Róbert Vada ako člen likvidačnej komisie. Vysvetľuje, že s členmi likvidačnej 
komisie prešli všetky zariadenia obce – školy, skôlky, jedáleň.... Dodáva, že najväčší problém evidovali 
u obci jednak z dôvodu toho, že mnoho zariadení v inventári chýbalo a taktiež do budúcna navrhuje 
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detajlnejšie konkretizovať danú vec. To znamená že napr., ak je v inventári počítať, je nevyhnutné tu 
danú viac konkretizovať napr. aké má číslo, značku.  

Pán Ing. Peter Gubala hovorí, že väčší hnuteľný majetok sa z inventára nemôže len tak vytratiť. Za to 
musí byť niekto zodpovedný. Pýta sa ako je možné, že z inventára chýba 11 ks čerpadiel, pričom ich 
cena je cca 13 000 Eur. Pán Róbert Vajda hovorí, že za každé zariadenie musí zodpovedať 
zamestnanec. Pán Ján Hlavcsek z radu obecenstva hovorí, že na to slúži dokument o hmotnej 
zodpovednosti a v prípade straty má dôjsť k vymáhaniu škody. 

Pán Ján Hlavcsek vysvetľuje, že je možné zriadiť aj škodovú komisiu, ktorá slúži na to, aby mohlo dôjsť 
k vyradeniu poškodeného, nefunkčného majetku v priebehu roka. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o schválení uznesenia 
v nasledovnom znení: 
-  OZ schvaľuje návrh vyraďovacej a likvidačnej komisie na vyradenie z evidencie a používania 

a následnú likvidáciu neupotrebiteľného hnuteľného majetku obce podľa protokolu zo dňa 
27.11.2023. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  5               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
          Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:  0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

Ukončenie podnikateľskej činnosti obce 

Pani Angela Lenkeiová vysvetľuje, že síce bolo schválené uznesenie na ukončenie podnikateľskej 

činnosti, ale neuviedol sa konkrétny dátum ukončenia i keď sa na zasadnutí dohodlo, že 

podnikateľská činnosť sa ukonči ku koncu septembra keďže je stratová. Preto žiada OZ, aby sa 

uznieslo o vytýčení konkrétneho dátumu ukončenia podnikateľskej činnosti. Pán PhDr. Alexander 

Ambus dodáva, že podľa zákona v septembri sa zisťuje iba výsledok podnikateľskej činnosti obce 

v období od. 1.1. do 30.9. daného rozpočtového roka; ak tento výsledok vykazuje stratu, obec musí 

prijať opatrenie buď na ukončenie podnikateľskej činnosti, buď na vykrytie straty z finančných 

prostriedkov obce.  

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o schválení uznesenia 

v nasledovnom znení: 

- OZ schvaľuje opatrenie na ukončenie podnikateľskej činnosti obce vykonávanej na základe 
živnostenského oprávnenia dňom 31.12.2023 z dôvodu nekrytia nákladov na podnikateľskú 
činnosť výnosmi z nej. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  5               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
          Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     
Proti:  0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 
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Rokovanie s VVS, a.s. 

Pán starosta informuje poslancov, že dňa 12.12.2023 sa uskutočnilo rokovanie so zástupcami 

vodárenskej spoločnosti VVS, závod Rožňava, o prevádzkovaní verejnej kanalizácie a ČOV. Dodáva, že 

zástupcovia spoločnosti skonštatovali, že ČOV je nefunkčná, má mnoho nedostatkov. Podľa PhDr. 

Alexandra Ambrusa nová 3. linka má tiež problémy. Dodáva, že cena VVS za stočné je 1,65 €/m3 

odpadovej vody. Informuje, že rokovanie bude ďalej pokračovať v polovici januára. Momentálne je na 

kanalizáciu napojených cca 110-120 domácností. Pán Róbert Vajda si myslí, že VVS nebude pozerať 

na to, že kto je napojený na kanalizáciu alebo kto nie je, oni vyrubia stočné každému. Podľa neho VVS 

sa nebude usilovať o to, aby sa čistička premiestnila. Pán Marek Szabó Dózsa naopak si myslí, že oni 

budú trvať na premiestnení čističky z dôvodu zabezpečenia jej plynulejšieho chodu. Pán starosta 

k tomuto uvádza, že VVS navrhla, aby obec pripravila projekt na novú ČOV. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, rokovanie s VVS berú na vedomie. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  5               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
          Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:  0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván 
 

Nájomný byt v 11. bytovej jednotke 

Pán starosta informuje OZ, že v najbližšej dobe dôjde k uvoľneniu jedného nájomné bytu. Pán Róbert 
Vajda navrhuje, aby pani Valéria Vargová podala písomne kedy presne opustí nájomný byt. Pán PhDr. 
Alexander Ambrus sa spytuje na postup obce pri výbere nového nájomníka. Otázkou je, či bude 
vybratý uchádzač z poradovníka z roku 2020, alebo sa vyberie nový uchádzač na základe predloženej 
žiadosti,o čom OZ bude musieť OZ rozhodnúť. Otázka je tu tá, či uchádzači so starého poradovníka 
majú ešte záujem o byt – hovorí pán Marek Szabó Dózsa. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, OZ berie informáciu na vedomie. 

 
Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  5               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
          Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:  0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván 
 

Upozornenie na zneužívanie 

Pán Róbert Vajda žiada o zapísanie do zápisnice zneužívanie pána Pavla Mokoša po finančnej stránke, 
ktorú zdedil po nebohej tety Márii Kováčovej. Upozorňuje, že pán Pavol Mokoš je nepríčetný, nie je si 
vedomý svojich skutkov a mohlo by dôjsť k trestnému činu. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, berú túto informáciu na vedomie. 
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Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  5               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
          Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:  0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván 
 

Možný konflikt záujmov 
Pán Ján Hlavcsek z radu obecenstva na adresu pána poslanca Gejzu Milka uvádza, že on ako blízka 

osoba starostovi obce, sa mal zdržať hlasovania bodu 4: Zvýšenie platu starostu obce od 1.1.2024. 

Podľa neho prípad je podobný tomu, keď pán PhDr. Alexander Ambrus v diskusii na Facebooku vytkol 

pánovi Mgr. Dávidovi Balázsovi, že ako poslanec zahlasoval za schválenie žiadosti občianskeho 

združenia Horkai, ktorého je predsedom. Výsledkom diskusie bolo to, že pán Mgr. Dávid Balázs 

navrhol zrušiť predmetné uznesenie, čo však OZ neschválilo. Pán PhDr. Alexander Ambrus pripomína, 

že práve v takýchto prípadoch môžu poslúžiť Zásady podávania, prerokovania a evidovania oznámení 

týkajúcich sa protispoločenskej činnosti, za čo zodpovedá hlavná kontrolórka. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, berú túto informáciu na vedomie. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:  5               PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
          Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:  0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván 
 

K bodu 10: Záver 

Nakoľko boli vyčerpané všetky body programu zasadnutia, pán starosta poďakoval prítomným za 

účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

V Gemerskej Hôrke, dňa 13.12.2023 

Zapísala :  

Ing. Eleonóra Iván  ......................................  

 

 .......................................................  

Gejza Milko 
starosta obce 

Overovatelia: 

Ing. Peter Gubala   ......................................  

Gejza Milko    .....................................  

 


